



أ.م.د. محمود أحمد محمود

السيرة الذاتية:

من مواليد 1967م. تخرج في جامعة الموصل / كلية الهندسة / قسم الهندسة الكهربائية سنة 1989. حصل على شهادتي الماجستير والدكتوراه من ذات القسم في 1995 و 2006 على التوالي. يحمل لقب استاذ مساعد وذلك في تخصص الاتصالات, وفي تخصص دقيق هو الالكترونيك والاتصالات, حيث قام بنشر 16 بحثاً وأشرف على 7 اطاريح ماجستير في هذا المجال. يقوم بإعطاء مادة أنظمة الاتصالات والاتصالات الرقمية لطلبة الدراسات الأولية ومادتي انظمة الاتصالات المتنقلة وانظمة الرادار لطلبة الدراسات العليا, بالإضافة الى الإشراف على مشاريع تخرج الطلبة, ويشغل حالياً منصب رئيس قسم هندسة الاتصالات.

رقم هاتف العمل:

07701664296

الايمل الجامعي:

mahmod.mahmod@uoninevah.edu.iq

رابط موقع كوكل سكولر:

<https://scholar.google.com/citations?user=1IZUkgwAAAAJ&hl=ar>

رابط موقع سكوبس:

<https://www.scopus.com/authid/detail.uri?authorId=16021116900>

Curriculum vitae:

Dr. Mahmud M. Mahmud was born in 1967. He joined the department of Electrical Engineering in Engineering College at Mosul University, from which he obtained his B.Sc. degree in 1989. Then from the same department, he obtained both M.Sc. and Ph.D. degrees in 1995 and 2006, respectively. He holds the title of Assistant Professor in the field of Communications Engineering, with the main research area being Electronics and Communications Engineering, where he published 16 papers and supervised 7 M.Sc. theses in this research area. He teaches several modules such as Communications Principles and Digital Communications for undergraduate students, and Radar Systems and Wireless Communication Systems for postgraduate students, in addition to supervising students' graduation projects. Recently, he is the head of the department of Communication Engineering.

Phone no. :

07701664296

University email:

mahmod.mahmod@uoninevah.edu.iq

Google Scholar Link:

<https://scholar.google.com/citations?user=1IZUkgwAAAAJ&hl=ar>

Scopus Link:

<https://www.scopus.com/authid/detail.uri?authorId=16021116900>